

---

Místo:	MS Teams	
Zapisuje:	Michaela Javanská	
Přítomni:	Lukáš Novotný (P)	HP
	Michaela Javanská (M, ZSBC)	
	Matěj Bohúněk (SG)	HP
	Karel Čtvrtečka (SN)	HP
	Ondřej Čakl (SP)	HP
	Katřina Štouračová (ZSP)	
	Jan Picka (SS)	HP
	Matúš Priscák (SBA)	HP
	Kryštof Šimána (SBB)	HP
	Vítek Zapletal (SBC)	HP
	David Puchoň (ZSBD)	HP
	Jan Čerovský (SBE)	HP
	Štěpán Tichý (ZSBF)	HP
	Tereza Hladíková (host)	

---

20:00 Předseda zahajuje schůzi.

## Bod č. 1 Kolečko

### 1. SS

Od cca dvou lidí dostal žádost o smazání Hydra účtu. Jejich účty zneaktivnil a zrušil jim přihlášení do konferencí emailů.

### 2. SN

Spojil se s Alternativem, řeší APčka na blocích A a B. APčka, která by tam chtěl dávat vychází na nějakých 7 tisíc bez DPH. Pokud jich budeme brát více než 50, což bychom měli, dá se z nákupu udělat projekt a dostat slevu. Mohli bychom se tedy dostat do 400 tisíc Kč. Zkontaktoval se s profesionálem ohledně optiky, kde mu sepíše, jaké řešení bychom tady chtěli. Ten nám potom navrhne řešení na míru a nacení nám tento projekt.

20:18 Přichází Ondřej Cakl.

Dále má kontakt na člověka, se kterým bude řešit celou topologii naší sítě a budou se snažit ji zoptimalizovat.

### 3. SG

Gym se bude kvůli vládním opatřením opět zavírat. Odvezly se počítače. Jeden zůstal venku, protože si jej chtěl odnést někdo, ale nechal ho tam. Bude se muset zlikvidovat. Natáhl se jeden kabel. P se diví, že jen jeden kabel, protože dohoda byla jiná. Dokud nebude natažen zbytek a zprovozněn kamerový systém, nebude se Gym otevírat.

### 4. SBB

Nic nového.

### 5. SBC

Na bloku C se řeší problém s úklidem. Nová uklízečka nevěděla, že blok má 5. patro a tedy tam nikdo neuklízela. Byl psán email pí Makulové, ale už je vyřešeno. Enesa špatně zapojila jističe na 5. patře, které shazují celý pokoj, což by nemělo. Reklamace nahlášena pí Makulové.

20:22 Příchod Matúš Prisčák.

20:22 Příchod David Puchoň.

20:24 Příchod Štěpán Tichý.

### 6. SBE

Nic nového.

---

## 7. SP

Přišly bundy, nyní se už jen vyřeší návrh na tisk a tisk samotný. Na stany se stále vyrábí podklady, které se předají firmě. SP bude urgovat grafičku, aby se to stihlo do konce roku kvůli rozpočtu. SBB se obává, že to do konce roku nebude, protože potrvá, než se to vyfakturuje.

## 8. SBA

Byl zvolen nový správce. Jinak nic nového.

## 9. ZSBD

Menší potopa na bloku D, vyřešeno. Za Pod-O-Lab byl poslán návrh konzultantovi ohledně elektroinstalace, poté se návrh pošle pí Makulové.

## 10. ZSBF

Na bloku F nic nového. V PC učebně nic nového.

20:30 Příchod Terezy Hladíkové.

## 11. Host

Přišla se vyjádřit k rozpočtu.

## 12. P

Pokud se jedná o trouby, včera se bavil s pí Makulové. Můžeme zkusit čerpání 4korunového fondu, nebylo by to ale už v lednu, ale později. Spolu s ZSP se dohodli vytvořit dotazník, který by se poslal mezi lidi. Odhlasováno, že do začátku se do dotazníku přidají nějaké návrhy. Podolí má ve 4korunovém fondu přes 170 tis. Kč. Uvidíme, jaké návrhy nám přijdou a podle toho se fond vyčerpá/nevyčerpá.

Enesa problémy s klíči. Nikola si chodí půjčovat klíče podle pravidel a vrací se do obálky na vrátnici. Odvzdušňování topení mělo probíhat dneska. SBC se bavil s údržbářem, při výměně termoregulačních ventilů došlo k uzavření topení a tím se v nich uzavřel vzduch. Ten se nedostane ven, dokud nebude topení opět otevřeno. SN psal pí Makulové informační mail, že při výměně všude zavřeli ventily. Je potřeba je otevřít, aby nám nezplesnivěla 1/2 kolejí. Problém asi bude trvat déle, měl se řešit před nasazením hlavic. SBB reaguje, že chvíli po informačním emailu čekal, že někdo dorazí při kontrole pokojů. Došli u něj k němu na buňku a sousedům do pokoje, k nim na pokoj nepřišel nikdo.

V pondělí proběhla schůze hospodářské komise SÚZ.

P je přemlouván, aby podal kandidátku na Prezidenta SU ČVUT. P není přesvědčen a byl by rád, kdyby ho někdo přeskočil.

---

## Bod č. 2 Schválení zápisu ze schůze 2.12.2020

Usnesení č. 1: Představenstvo kolejního klubu Pod-O-Lee schvaluje zápis ze schůze konané dne 02.12.2020 zasláný do konference [představenstvo@pod.cvut.cz](mailto:představenstvo@pod.cvut.cz) 02.12.2020 22:50.

Σ: 11 ; +: 9 ; -: 0 ; ±: 2

Usnesení bylo přijato.

## Bod č. 3 Rozpočet 2021

P mluvil s p. Makulovou a p. Eichlerem a v současné finanční situaci SÚZ to vypadá tak, že nám nebudou moct přispět na rekonstrukce jejich místností, které si pronajímáme. P navrhuje, dát Pod-O-Gym a Pod-O-Lab potřebné peníze ve formě rezervy, kterou musí schválit představenstvo. Bude se využívat podle potřeby a podle současné situace a možností SÚZ na výpomoc. SG a ZSBD souhlasí.

SN představuje, že hrubé nacenění AP no bloky A a B by vyšlo na 700 tis. Kč. Pokud by vyšel projekt, mělo by se jednat pouze o 400 tis. Kč. Část by se dala pokrýt případně se síťového spojení. P navrhuje nechat v rozpočtu 50 tis. Kč a zbytek vzít ze spojení. Pokud by to finančně nevyšlo na tento rok, mohlo by se vyřešit pokrytí na blocích C apod. A a B by se tedy řešilo až v dalších letech. Doufáme, že další roky budou koronavirové problémy a tedy se bude moct zase spořit.

### 1. Pod-O-Gym

O snížení nájmu SÚZ nechtěl vzhledem k situaci slyšet. Nájem a úklid tedy zůstávají stejné. Provoz se schvaluje. Rekonstrukce sociálních zařízení zvyšuje se na 300 tis. Kč ve formě rezervy. Další položky se přesouvají do rozpočtu.

### 2. Projekty

Všechny položky se přesouvají do rozpočtu. Informace ohledně FSP. ČVUT buďto nebude poskytovat FSP ve stejné míře nebo ho nebude pro příští rok poskytovat vůbec. Byl přidán rozpočet pro filmový klub na občerstvení.

### 3. Bloky

Všechny položky se přesouvají do rozpočtu.

### 4. Kolejní skupinka

Všechny položky se přesouvají do rozpočtu.

### 5. Správce sítě

Všechny položky se přesouvají do rozpočtu.

---

## 6. Správce systémů

Všechny položky se přesouvají do rozpočtu.

SN dodává, že pokud někdo ví o někom, kdo se zabývá kartovým systémem, ať nám předá kontakt, protože zatím jsme narazili na samé předražené varianty.

## 7. PC učebna

Všechny položky se přesouvají do rozpočtu.

## 8. Hudebna

Sháníme nového správce, který bude fungovat.

Všechny položky se přesouvají do rozpočtu.

## 9. Pod-O-Lab

Položka elektroinstalace se zvyšuje na 70 tis. Kč, ale bude se jednat o rezervu, která se bude čerpat po schválení představenstva. Ostatní položky se přesouvají do rozpočtu.

## 10. Předseda

Všechny položky se přesouvají do rozpočtu.

Rozpočet 2021 je zveřejněn na wiki klubu Pod-O-Lee. Jeho čerpání je transparentní.

Usnesení č. 2: Představenstvo kolejního klubu Pod-O-Lee schvaluje Rozpočet 2021 zveřejněný na wiki klubu Pod-O-Lee pod odkazem

<https://wiki.pod.cvut.cz/legislativa/hospodareni>

Σ: 11 ; +: 10 ; -: 0 ; ±: 1

Usnesení bylo přijato.

## Bod č. 4 Ostatní

Představenstvo se shodlo, že se musí polepšit ve zvaní neaktivních členů na schůze. Dále potom více vysvětlovat, o čem se zrovna bavíme, protože se nemůžeme spoléhat na to, že účastníci byli na minulé schůzi a tedy že vědí, o čem je řeč.

Dále se řeší, jestli dělat schůze nadále přes MS Teams nebo případně přes něco jiného.

22:17 Předseda ukončuje schůzi.